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Protokół Nr VIII/2024 

z obrad VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno  

odbytych w dniu 26 listopada 2024 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Wierzbnie  

 

Czas trwania obrad: 100-1140 

 

Stan Rady .....................................     –   15 

Obecnych w/g listy obecności ......    –   14, co stanowi 93%  

Nieobecnych w/g listy obecności      –     1 

(Nieobecny: Marcin Chabiera) 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy - Pan Emil Wąsowski 

2. Skarbnik Gminy – Pani Marta Haładaj 

3. Radny Rady Powiatu Węgrowskiego – Pan Grzegorz Safiański 

4. Sołtysi poszczególnych miejscowości z terenu naszej gminy 

 

Ad. Pkt 1 

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno. Stwierdziła 

prawomocność obrad. Następnie odczytała porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 

2024 – 2032.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wierzbnie.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2025 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Wierzbno.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzbno w 2024 r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Wierzbno.  

14. Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji.  

15. Wnioski i oświadczenia radnych.  

16. Wolne wnioski i zapytania.  

17. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik w związku z uchwałą w sprawie 

udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wierzbnie. Pani Skarbnik zwróciła się do Rady z 

prośbą o usunięcie z porządku obrad pkt 5, tj. projektu ww. uchwały argumentując, iż w przypadku 

udzielenia tej dotacji wystarczy zapis w budżecie, nie ma zatem konieczności podejmowania odrębnej 

uchwały. Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej propozycji. 

 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, iż w związku z powyższym, pkt 5 zostałby usunięty z porządku obrad, 

a pozostałe punkty analogicznie zmieniają numerację o jeden do góry. 
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Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach, który 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad.  

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 

2024 – 2032.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2025 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Wierzbno.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzbno w 2024 r.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Wierzbno.  

13. Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji.  

14. Wnioski i oświadczenia radnych.  

15. Wolne wnioski i zapytania.  

16. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 2 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

1. W okresie od 5 listopada 2024 r. do 26 listopada 2024 r. wydanych zostało 16 zarządzeń (Nr 

43/2024 z dnia 12 listopada 2024 r., Nr 44/2024 z dnia 12 listopada 2024 r., Nr 45/2024 z dnia 16 

listopada 2024 r., Nr 46/2024 z dnia 18 listopada 2024 r., Nr 47/2024 z dnia 18 listopada 2024 r., Nr 

48/2024 z dnia 18 listopada 2024 r., Nr 49/2024 z dnia 18 listopada 2024 r., Nr 50/2024 z dnia 20 

listopada 2024 r., Nr 51/2024 z dnia 20 listopada 2024 r.) 

2. Następnie Wójt opowiedział o zrealizowanych i trwających inwestycjach. Najpierw o otwarciu 3 

przetargu na budowę żłobka gminnego w miejscowości Wierzbno - poinformował, iż w związku z formą 

ogłoszenia tego przetargu, tj. z negocjacjami - wykonawcy, którzy złożyli swoje oferty będą teraz 

wzywani do ponownego złożenia ofert. Dalej Wójt opowiedział o zmianie ilości lamp do wymiany w 

ramach przetargu na modernizację oświetlenia ulicznego. W związku z tym teraz rozpoczną się prace 

przygotowawcze szczegółowego zakresu zadania. Kolejnym zadaniem inwestycyjnym jest budowa 

boiska przy Szkole w Krypach, zakończenie prac przewidywane jest na dzień 15 grudnia br. Wójt 

zaznaczył również, że rozpoczyna się również procedura sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Wierzbno. Na koniec Wójt poinformował o ogłoszeniu przetargu na odbiór odpadów komunalnych z 

terenu gminy na 2025 rok, otwarcie ofert nastąpi 2 grudnia br. 

 

Ad. Pkt 3 

Przewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa 

poinformowała, iż Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 25 listopada 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

zmiany dotyczące budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 4 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 – 2032. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzbno na lata 2024 – 2032 została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 5 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie udzielenia 

dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

udzielenia dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 6 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwały Pan Wójt poinformował, iż Proboszcz Parafii pw. Św. 

Ap. Piotra i Pawła w Wierzbnie złożył wniosek o dofinansowanie kosztów nadzoru inwestorskiego oraz 

odczytał przedmiotowy wniosek. Wójt wyjaśnił, że kwota, o którą wnioskuje Parafia została w związku 

z tym uwzględniona w projekcie uchwały. 

Radny Daniel Okrzeja rozpoczął dyskusję na temat udzielania dotacji dla Parafii, w której wzięli udział 

Radni oraz Wójt. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie udzielenia 

dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  
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Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

2 głosy "WSTRZYMUJĄCE” 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy w sprawie udzielenia 

dotacji celowej w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 7 

Komisja ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa przedstawiła proponowaną 

stawkę, ustaloną na posiedzeniu. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego ona 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego ona 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 8 

Komisja ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa przedstawiła proponowane 

stawki podatku od nieruchomości, ustalone na posiedzeniu. 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 9 

Komisja ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa przedstawiła proponowane 

stawki podatku od środków transportowych, ustalone na posiedzeniu.  

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

 



Strona 5 z 7 

 

 

 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 10 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia planu ogólnego Gminy Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Wierzbno została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. Pkt 11 

Głos zabrał Wójt i wyjaśnił zasadność podejmowania przedmiotowej uchwały.  

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Wierzbno w 2024 r. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

14 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzbno w 2024 r. została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. Pkt 12 

Przed przystąpieniem do podejmowania uchwały Przewodnicząca Rady odczytała pismo od Proboszcza 

Parafii pw. Św. Ap. Piotra i Pawła w Wierzbnie oraz Proboszcza Parafii pw. Św. Stanisława BM w 

Czerwonce, którzy wyrazili swoją negatywną opinię w sprawie zwiększenia punktów sprzedaży 

alkoholu. Na ten temat wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli Radni oraz Wójt. 

Pan Wójt zaznaczył, że sporządzając projekt przedmiotowej uchwały wszyscy sołtysi zostali poproszeni 

o jego zaopiniowanie. Zaznaczył, iż większość opinii była pozytywna. 

Swoją opinię wyraziła także Radna Hanna Karczewska. 
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Radny Daniel Okrzeja zadał pytanie dotyczące zasadności podejmowania ww. uchwały. Pan Wójt 

wyjaśnił, iż wynika to z faktu złożenia wniosku przez przedsiębiorcę.  

Radny Daniel Okrzeja oraz Radny Tadeusz Jabłoński przedstawili również swoje stanowiska. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Wierzbno. 

Przewodnicząca Rady wtrąciła, że Gminna Komisja ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

wydała negatywną opinię do projektu uchwały. 

Radny Daniel Okrzeja zwrócił się z prośbą o przedstawienie Radnym treści pisma skierowanego do 

sołtysów oraz wykazu, które sołectwa wyraziły pozytywną opinię. 

O godz. 1054 Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach.  

 

Obrady wznowiono o godz. 1057. 

 

Zgodnie z prośbą Przewodnicząca Rady przedstawiła jakie opinie wyraziły sołectwa. 

Po wysłuchaniu powyższego Radny Daniel Okrzeja wystąpił z propozycją zwiększenia ilości punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych o 2 więcej, aby w sytuacji, kiedy kolejny przedsiębiorca wystąpi z 

takowym wnioskiem nie trzeba było po raz kolejny podejmować tej uchwały. W związku z tym Radny 

poprosił o zarządzenie kolejnej przerwy w obradach, chcąc przygotować wniosek formalny. 

O godz. 1101 Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach.  

 

Obrady wznowiono o godz. 1107. 

 

Przewodnicząca Rady ponownie odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

4 głosy "ZA" 

8 głosów "PRZECIW" 

2 głosy "WSTRZYMUJĄCE" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Wierzbno nie 

została przyjęta. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. Pkt 13 

Do treści protokołu nie wniesiono uwag, w związku z czym Protokół z obrad VII zwyczajnej sesji 

Rady Gminy Wierzbno z dnia 5 listopada 2024 r. został jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy. 

 

Ad. Pkt 14 

Radny Tadeusz Jabłoński zadał pytanie dotyczące zakupu nowego samochodu dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Wierzbnie, tj. o kwotę oraz czas realizacji. Następne pytanie dotyczyło przetargów na 

budowę żłobka gminnego oraz kolejne pytanie o konkurs na sekretarza gminy. Jeśli chodzi o pierwsze 

pytanie Wójt wyjaśnił, iż Ochotnicza Straż Pożarna w Wierzbnie samodzielnie przeprowadza procedurę 

przetargową, w związku z czym nie jest w stanie podać konkretnych informacji. Dodał, że gmina 

przekazuje jedynie dotację w kwocie 150 tys. zł., którą miała otrzymać Ochotnicza Straż Pożarna w 

Krypach. Głos w tej sprawie zabrał Radny Krzysztof Twardowski, który opowiedział więcej na ten 

temat. W odniesieniu do drugiego pytania Pan Wójt przedstawił jak wygląda sytuacja z budową 

przedmiotowego żłobka. Natomiast jeśli chodzi o konkurs na sekretarza gminy Wójt poinformował, że 

na chwilę obecną nie wpłynęła żadna oferta. 

Radny Jarosław Wąsowski zadał pytanie również dotyczące samochodu dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Wierzbnie, tj. czy gmina dołożyła własne środki na ten cel i jeśli tak to w jakiej wysokości. 

Pan Wójt wyjaśnił, że gmina przekazuje tylko dotację w kwocie 150 tys. zł z Urzędu Marszałkowskiego 
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Województwa Mazowieckiego, natomiast ze środków własnych budżetu nie udziela wsparcia.  

Radny Dariusz Patoka poruszył temat rozbiórek boisk przyszkolnych. Głos w tej sprawie zabrała 

Przewodnicząca Rady. 

Radny Andrzej Wąsak przekazał podziękowania od mieszkańców za podłączenia do wodociągu, a także 

zapytał o podłączenie do sieci światłowodowej. Pan Wójt udzielił odpowiedzi. 

Radny Daniel Okrzeja zapytał o dotacje dla sołectw, jak zostało to rozdysponowane w naszej gminie. 

Pan Wójt poinformował, iż złożone zostały 2 wnioski – na budowę altanki przy placu zabaw w 

miejscowości Orzechów oraz na budowę placu zabaw przy świetlicy wiejskiej w miejscowości Sulki. 

Radny Daniel Okrzeja wyraził zapotrzebowanie zamontowania oświetlenia ulicznego w miejscowości 

Wyczółki. Pan Wójt poinformował, iż jest to inwestycja powiatowa i trzeba z takim wnioskiem wystąpić 

do władz powiatu. 

Radny Jarosław Wąsowski zapytał jeszcze o przejście dla pieszych w miejscowości Czerwonka. Wójt 

udzielił odpowiedzi.  

Radny Dariusz Patoka przypomniał o złożonym jakiś czas temu wniosku na remont świetlicy wiejskiej 

w miejscowości Janówek. Na temat dofinansowań do budynków świetlic wiejskich wywiązała się 

dyskusja.  

Radna Hanna Karczewska również zgłosiła potrzebę utworzenia przejścia dla pieszych. 

Radna Barbara Nojszewska zwróciła się z problemem do Radnego Powiatowego dotyczącym drogi 

Skarżyn – Nojszew. Radny Powiatowy Grzegorz Safiański zabrał głos i opowiedział o swoich 

dotychczasowych poczynaniach i planach na przyszłość dotyczących inwestycji na terenie gminy.  

Pan Wójt również odniósł się do stanu technicznego drogi Skarżyn – Nojszew. 

Sołtys miejscowości Józefy zgłosiła swoje stanowisko w sprawie transportu do wysypiska w tejże 

miejscowości, wyraziła swoje niezadowolenie złym stanem dróg spowodowanym przez powyższe.  

 

Ad. Pkt 15 

Nie zgłoszono więcej wniosków ani zapytań. 

 

Ad. Pkt 16 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim obecnym za udział 

w obradach VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy, a następnie dokonała ich zamknięcia. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Jaworowska 
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